
Sunndal kommune    

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Oppvekst- og omsorgsutvalget 
Møtested: Formannskapssalen, Sunndal rådhus 

Dato: 23.08.2017 

Tidspunkt: 10:00 – 15:35 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Anisa Ali Aden Medlem AP 
Ole-Anders Andreassen Medlem AP 
Laila Rønningen Medlem AP 
Anders Johnsen Medlem AP 
Stig Nergård Medlem SV 
Ingunn Karijord Medlem KRF 
Einar Mo Medlem SP 
Marit Hjellmo Medlem SP 
Edgar Normann Gundersen Leder AP 
Anne Grethe Kjelstad Nestleder  

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Lill-Elin Vangen Medlem FRP 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Kjell Arne Nerland Lill-Elin Vangen FRP 

 
 

Merknader 

Rådmann Randi Dyrnes møtte i oppvekst- og omsorgsutvalget under saksbehandlingen. 
 



 

Informasjons- og drøftingssaker: 

Orientering om barnevernet v/barnevernskonsulent Torunn Koksvik 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Harriet Berntsen Assisterende rådmann – møtte i hele møtet 
Kari Korsnes Helsesjef – møtte under orientering og behandling av sak 20/17 
Anne Kari Grimstad Sjef for NAV Sunndal møtte under behandling av sakene 21/17 – 

23/17 
Mona Reinset Barnehagesjef – møtte under behandling av sak 24/17 
Liv Ingrid Horvli Skolesjef – møtte under behandling av sak 25/17 
Britt Iren Bæverfjord Rådgiver pleie- og omsorgstjenesten – møtte under behandling av 

sak 26/17 
Evy Austad Økonomirådgiver pleie- og omsorgstjenesten – møtte under 

behandling av sak 26/17 
 
Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 
Tove Røsdal 
møtesekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som ble 
vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
        Anisa Ali Aden                                  Edgar Gundersen                                 Einar Mo 
      leder          
 

  



Saksliste 
Utvalgs-
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

Arkiv- 
saksnr 

 Saker til politisk behandling:   

PS 20/17 Foreløpig årsplan og budsjett 2018 for helse- og 
barneverntjenesten 

 2009/1335 

PS 21/17 Foreløpig årsplan og budsjett for NAV Sunndal  2017/1614 

PS 22/17 Oppfølging av kommunestyrevedtak. Oppnevne 
representant i arbeidsgruppe for "Plan for psykisk helse 
og rusarbeid for personer over 18 år i Sunndal 
kommune 2017-2020" 

 2017/1615 

PS 23/17 Ny selskapsavtale for Krisesenteret for Molde og 
omegn IKS 

 2017/1648 

PS 24/17 Foreløpig årsplan og budsjett 2018 - 
barnehagetjenesten 

 2017/1709 

PS 25/17 Foreløpig årsplan og budsjett 2018 - 
grunnskoletjenesten 

 2017/1543 

PS 26/17 Foreløpig årsplan og budsjett 2018 for pleie- og 
omsorgstjenesten 
 

 2012/1298 

 Referatsaker:   

RS 52/17 Vekselvis sommerstenging av gynekologi- og 
fødetilbudet ved Kristiansund og Molde sjukehus 2017 

 2008/610 

RS 53/17 Sommerstengning ved Barne- og ungdomsavdelinga i 
Kristiansund og Barnepoliklinikken i Molde 2017 

 2008/610 

RS 54/17 Innkalling til møte 15.06.2017 i forbindelse med 
oppfølging av tilsyn med kommunale helse- og 
omsorgstjenester til personer med psykisk 
utviklingshemming 

 2008/1138 

RS 55/17 Tilsynskampanje ved solarievirksomheter i alle Norges 
kommuner 2017 

 2009/635 

RS 56/17 Jenstad - svar på søknad om serveringsbevilling i 
Jenstadlåven 

 2017/1138 

RS 57/17 Visit Waterfalls AS - svar på søknad om 
serveringsbevilling i Sunndalsporten på Gjøra 

 2017/1124 

RS 58/17 Kreftkoordinator i kommunen - overgang til 60 prosent 
lønnsdekning 

 2012/1941 

RS 59/17 Gylne måltidsaugeblikk 2017  2015/1077 

RS 60/17 Kontrollrapport - Napoli restaurant  2017/734 



RS 61/17 Kontrollrapport - Joker avdeling Gjøra  2017/287 

RS 62/17 Kontrollrapport - Coop marked Ålvundeid  2017/287 

RS 63/17 Kontrollrapport - Joker avdeling Ålvundfjord  2017/287 

RS 64/17 Kontrollrapport - Coop extra  2017/287 

RS 65/17 Kontrollrapport - Rema 1000  2017/287 

RS 66/17 Kontrollrapport - Kiwi  2017/287 

RS 67/17 Kontrollrapport - Bunnpris  2017/287 

RS 68/17 Kontrollrapport - Gaudalsrock AS  2017/734 

RS 69/17 Kontrollrapport - Trædalsstuene  2017/734 

RS 70/17 Kontrollrapport - Øra kafe  2017/734 

RS 71/17 Kontrollrapport - Rallarn Drift  2017/734 

RS 72/17 Kontrollrapport - Renndølssentra  2017/734 

RS 73/17 Kontrollrapport - Phillipshaugen  2017/734 

RS 74/17 Kontrollrapport - Vangshaugen Fjellstue  2017/734 

RS 75/17 Kontrollrapport - Innerdal Turisthytte A/S 
 

 2017/734 

 Referatsaker – administrative vedtak:   

RD 6/17 Eritreisk forening 27. - 28. mai 2017 - svar på søknad  2017/632 

RD 7/17 Kjellarstuo pub sommeren 2017 - svar på søknad om 
utvidet skjenkeareal 

 2017/64 

RD 8/17 Johansen Bakeri AS 22.06.2017 - svar på søknad om 
utvidet skjenkebevilling 

 2017/64 

RD 9/17 Sommerfestivalen Gjæra Gjøra 2017 - svar på søknad  2017/64 

 
 

  



PS 20/17 Foreløpig årsplan og budsjett 2018 for helse- og 
barneverntjenesten 2009/1335 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram til uttale 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 23.08.2017  

Helsesjef Kari Korsnes orienterte innledningsvis. 
 
Utvalget la fram følgende forslag til vedtak: 
Oppvekst- og omsorgsutvalget tar foreløpig årsplan og budsjett 2018 for helse- og 
barnevernstjenesten til orientering. 
Ole-Anders Andreassen, AP, satte fram slik forslag til uttale: 
Merknad: tiltak 3 - Oppvekst- og omsorgsutvalget ønsker at stilling som leder for Sunndal 
DMA/folkehelsekoordinator så langt som mulig forsøkes opprettholdt. 
 
Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
Forslag til uttale framsatt av Ole-Anders Andreassen ble vedtatt med 9 mot 2 stemmer. 
 

Vedtak 

Oppvekst- og omsorgsutvalget tar foreløpig årsplan og budsjett 2018 for helse- og 
barnevernstjenesten til orientering med slik uttale: 
Merknad: Tiltak 3 - oppvekst- og omsorgsutvalget ønsker at stilling som leder for Sunndal 
DMA/folkehelsekoordinator så langt som mulig forsøkes opprettholdt. 
 

PS 21/17 Foreløpig årsplan og budsjett for NAV Sunndal 2017/1614 
 

Rådmannens innstilling 

Saken legges fram til uttale.  

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 23.08.2017  

Sjef for NAV Sunndal Anne Kari Grimstad orienterte innledningsvis. 
 
Utvalget la fram følgende forslag til vedtak: 
Oppvekst- og omsorgsutvalget tar foreløpig årsplan og budsjett 2018 for NAV Sunndal til 
orientering. 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak 

Oppvekst- og omsorgsutvalget tar foreløpig årsplan og budsjett 2018 for NAV Sunndal til 
orientering. 
 



PS 22/17 Oppfølging av kommunestyrevedtak- Oppnevne 
representant i arbeidsgruppe for "Plan for psykisk helse og rusarbeid 
for personerover 18 år i Sunndal kommune 2017-2020" 2017/1615 
Rådmannens innstilling 

Oppvekst- og omsorgsutvalget oppnevner ...................... som politisk representant i 
arbeidsgruppe for tiltak skissert i «Plan for psykisk helse og rusarbeid for personer over 18 år i 
Sunndal kommune 2017-2020». 
Arbeidsgruppen for øvrig anbefales å bestå av tjenestelederne fra pleie- og omsorgstjenesten, 
NAV og helsetjenesten. 
Arbeidsgruppen skal også være styringsgruppen for tilskuddsmidler fra fylkesmannen som skal 
brukes til tiltak skissert i nevnte plan.  
 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 23.08.2017  

Edgar Gundersen, AP, satte fram forslag om Anders Johnsen som politisk representant i 
arbeidsgruppen. 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak 

Oppvekst- og omsorgsutvalget oppnevner Anders Johnsen som politisk representant i 
arbeidsgruppe for tiltak skissert i «Plan for psykisk helse og rusarbeid for personer over 18 år i 
Sunndal kommune 2017-2020». 
Arbeidsgruppen for øvrig anbefales å bestå av tjenestelederne fra pleie- og omsorgstjenesten, 
NAV og helsetjenesten. 
Arbeidsgruppen skal også være styringsgruppen for tilskuddsmidler fra fylkesmannen som skal 
brukes til tiltak skissert i nevnte plan. 
 

PS 23/17 Ny selskapsavtale for Krisesenteret for Molde og omegn IKS 
2017/1648 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret godkjenner ny selskapsavtale for Krisesenteret i Molde og omegn IKS.  

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 23.08.2017  

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret godkjenner ny selskapsavtale for Krisesenteret i Molde og omegn IKS.  
 

PS 24/17 Foreløpig årsplan og budsjett 2018 - barnehagetjenesten 
2017/1709 
Rådmannens innstilling 



Saken legges fram til uttale. 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 23.08.2017  

Barnehagesjef Mona Reinset orienterte innledningsvis. 
 
Utvalget la fram følgende forslag til vedtak: 

1. Oppvekst- og omsorgsutvalget tar foreløpig årsplan og budsjett 2018 for 
barnehagetjenesten til orientering. 

Edgar Gundersen, AP, satte fram slik forslag til merkandaer: 
2. Tjenesten skjermes i størst mulig grad for nedskjæringer. 
3. Tidligere vedtak om statusoversikt over bygningsmessige forhold for alle barnehager 

forelegges oppvekst- og omsorgsutvalget. 
4. Ålvundeid barnehage prioriteres, sentrumsbarnehage avventes. 
5. Fast bemanning for løpende opptak vurderes/utredes. 
6. Sommerbarnehage utredes. 

 
Utvalget voterte over de framsatte forslagene punktvis: 

1. Forslaget ble enstemmig vedtatt 
2. Forslaget ble enstemmig vedtatt 
3. Forslaget ble enstemmig vedtatt 
4. Forslaget ble vedtatt med 10 mot 1 stemme 
5. Forslaget ble enstemmig vedtatt 
6. Forslaget ble enstemmig vedtatt 

 

Vedtak 

1. Oppvekst- og omsorgsutvalget tar foreløpig årsplan og budsjett 2018 for 
barnehagetjenesten til orientering med slike merknader: 

2. Tjenesten skjermes i størst mulig grad for nedskjæringer. 
3. Tidligere vedtak om statusoversikt over bygningsmessige forhold for alle barnehager 

forelegges oppvekst- og omsorgsutvalget. 
4. Ålvundeid barnehage prioriteres, sentrumsbarnehage avventes. 
5. Fast bemanning for løpende opptak vurderes/utredes. 
6. Sommerbarnehage utredes. 

 

PS 25/17 Foreløpig årsplan og budsjett 2018 - grunnskoletjenesten 
2017/1543 
Rådmannens innstilling 

Saken legges frem til uttale 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 23.08.2017  

Skolesjef Liv Ingrid Horvli orienterte innledningsvis. 
 



Utvalget la fram følgende forslag til vedtak: 
1. Oppvekst- og omsorgsutvalget tar foreløpig årsplan og budsjett 2018 for 

grunnskoletjenesten til orientering. 
Edgar Gundersen, AP, satte fram slike forslag til merknader: 

2. Kritisk til at forslag om brukerbetaling for SFO virker for å være høyt for de med 
vanskelig økonomi. 

3. Forslag om nedleggelse av skolen på Gjøra må få en bredere skolefaglig utredning og 
behandling. 

4. Oppvekst- og omsorgsutvalget avventer prosjektrapport knyttet til tidligere 
skolenedleggelser. 

 
Anders Johnsen, AP, satte fram slik forslag: 

Forslaget om nedleggelse av Gjøre skole legges til side i inneværende 
kommunestyreperiode. 

 
Ole-Anders Andreassen, AP, satte fram slik forslag: 
5. Se på kostnader til IKT-investeringer: Se på kostnader og konsekvenser ved å ta i bruk annet 

system slik som for eksempel Trondheim, Stavanger m.fl., og på den måten kutte utgifter til 
drift, innkjøp av utstyr og lisenser. (Stikkord: GAFE + Chromebooks). 

 
Oppvekst- og omsorgsutvalget voterte over de framsatte forslagene punktvis: 

1. Forslaget ble enstemmig vedtatt 
2. Forslaget ble vedtatt med 8 mot 3 stemmer. 
3. Punkt 3, forslag framsatt av Edgar Gundersen ble satt opp mot forslag framsatt av 

Anders Johnsen.  Forslag framsatt av Anders Johnsen ble vedtatt med 9 stemmer mot 2 
stemmer avgitt for punkt 3. 

4. Forslaget ble enstemmig vedtatt 
5. Forslaget ble enstemmig vedtatt.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 
 

Vedtak 

1. Oppvekst- og omsorgsutvalget tar foreløpig årsplan og budsjett 2018 for 
grunnskoletjenesten til orientering med slike merknader: 

2. Kritisk til at forslag om brukerbetaling for SFO virker for å være høyt for de med 
vanskelig økonomi. 

3. Forslaget om nedleggelse av Gjøre skole legges til side i inneværende 
kommunestyreperiode. 

4. Oppvekst- og omsorgsutvalget avventer prosjektrapport knyttet til tidligere 
skolenedleggelser. 

5. Se på kostnader til IKT-investeringer: Se på kostnader og konsekvenser ved å ta i bruk 
annet system slik som for eksempel Trondheim, Stavanger m.fl., og på den måten kutte 
utgifter til drift, innkjøp av utstyr og lisenser. (Stikkord: GAFE + Chromebooks). 

 



PS 26/17 Foreløpig årsplan og budsjett 2018 for pleie- og 
omsorgstjenesten 2012/1298 
Rådmannens innstilling 

Saken legges frem til uttale 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 23.08.2017  

Rådgiver Britt Iren Bæverfjord og økonomirådgiver Evy Austad orienterte innledningsvis. 
 
Utvalget la fram følgende forslag til vedtak: 

1. Oppvekst- og omsorgsutvalget tar foreløpig årsplan og budsjett 2018 for pleie- og 
omsorgstjenesten til orientering. 

 
Edgar Gundersen, AP, satte fram slike forslag til merknader: 

2. De 8 foreløpige plasser beholdes uendret ved sykehjemsavdelingen. 
3. Omgjøre sykehjemsplasser – 16 plasser vurderes i et bofellesskap i en fastsatt 

prøveperiode.  Det betinger at det ikke medfører større bygningsmessige kostnader. 
4. Bygging av omsorgsboliger vurderes som sak etter revidering og ny gjennomgang av 

eldreplanen. 
Votering: 

1. Forslaget ble enstemmig vedtatt 
2. Forslaget ble vedtatt mot 1 stemme 
3. Forslaget ble enstemmig vedtatt 
4. Forslaget ble enstemmig vedtatt 

 

Vedtak 

Utvalget voterte over de framsatte forslagene punktvis: 
1. Oppvekst- og omsorgsutvalget tar foreløpig årsplan og budsjett 2018 for pleie- og 

omsorgstjenesten til orientering. 
2. De 8 foreløpige plasser beholdes uendret ved sykehjemsavdelingen. 
3. Omgjøre sykehjemsplasser – 16 plasser vurderes i et bofellesskap i en fastsatt 

prøveperiode.  Det betinger at det ikke medfører større bygningsmessige kostnader. 
4. Bygging av omsorgsboliger vurderes som sak etter revidering og ny gjennomgang av 

eldreplanen. 
 


